
Josep Rodà 1Cap de Llista d’UPM-PSC  a Castelló d’Empúries

[\ttLa  incorporació de CiU i el grup Mixta
‘I’equip de govern no va aportar res now
MARTi  PAOLA

CASTELLÓ  D’EMPÚRIES

Josep Roda és regidor d’Urba-
nisme i d’Obres  i Serveis  i segon
tinent alcalde de 1’Ajuntament
de Castelló d’Empúries  per
KJPM, partit que encapcala  ac-
tualment Xavier Sanllehí i que
governa la vila des de 1999. En
aquesta darrera legislatura les
divergències entre els membres
de la formació  política han arri-
bat a tal extrem que per a les
properes  eleccions alguns no
es tornaran a presentar al ma-
teix grup. El projecte  d’UPM
té intenció de continuar, ara, de
la mà de Josep Roda com a cap
de llista i amb el suport dels so-
cialistes.

Com justificaria  que els mem-
bres de I’actual  UPM es divi-
deixin en dues llistes  (CiU i
UPM-PSC?
Això ho haurien de justificar els
que es presenten per a CiU per-
que són ells qui s’han desmar-
cat i han abandonat un projec-
te que vam iniciar fa quatre anys.
Nosaltres sempre ens  hem de-
finit com un partit d’esquerres
i progressista, per això  ara ens
recolzem amb el PSC, perque  és
un partit fort i que compleix
amb aquestes expectatives. Ja
vam ser convidats  tots a formar

Josep Rodà (candidat  d’lJPM-PSC  a Castelló)

identificats amb aquest partit. la mateixa  illusió  i taran&  que fa
Han intentat oblidar les dis- quatre anys, i les idees no ens  han
crepàncies  i tornara comenpr  de canviat.
rero, per tal d’anar altra vegada Estaria disposat a fer coalició  amb
junts? Xavier Sanllehí?
No seria possible perque  no ens  po- Tot i que mai es pot dir, no estaria
dem entendre entre persones pro- disposat a pactar amb qualsevol
gressistes i conservadores. Nosal- partit polític. La nostra  intenció és_ _.

El Pla general pot ser el cavall  de
batalla de les eleccions. Està  inclbs
en el seu  programa electoral?
La revisió del Pla general s’ha co-
mencat  i s’ha de continuar. Es una
gran aposta per la qual tots hem de
continuar treballant, perquè aquí
tenim el futur del nostre poble. Tot

part de CiU pero no ens  sentim tres podem dir que continuem  amb fer un govern en solitari. i que no es troba en el primer dels

objectius de la nostra estratè-
gica política. Tenim la inten-
ció de treballar pel benestar  de
les persones, més política so-
cial.
Parlem d’encerts i errades.  Qui-
na creu  que ha estat la major
errada i el major encert  que ha
comès  durant aquests 4 anys?
L’encert no hi ha cap dubte que
ha estat desenvolupar el pro-
grama d’UPM gairebé en la seva
totalitat. Estem molt orgullosos
d’haver treballat en base d’allò
que havíem establert. 1 Perrada
podria ser la incorporació dels
membres de CiU i el grup Mixt
a l’equip de govern, perquè no
han aportat res de nou.
Creu que seria possible en un
futur un ampli consens  polStic
a I’Ajuntament  com I’obtingut
els darrers dos anys?
No cree  que es torni a repetir
aquesta situació.  El que sí que
cree  es  que hi ha d’haver un go-
vern estable, pero no a qualse-
vol preu, perquè barrejar
tendencies  no és bo. Un pacte
ha de servir senzillament per
governar un poble.
Ja heu  presentat la Ilista,  com
està formada?
L’Antonio Martín, en Jaume
Coll i jo mateix intentarem dur
la llista pel millor camí,  de la
mà de gent nova i amb un cert .
carisma que ens  animara a con-
tinuar treballant.


